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Opmerking: Aan aansluiting van Overspoor op de A7 zou worden gewerkt. Door 

capaciteitsgebrek is het onderzoek niet gestart, zo lezen wij. In het verleden is het 

ontbreken van middelen  voor zo’n aansluiting steeds het probleem geweest. Kunt u de 

tekst nader toelichten? 

 

antwoord  Vanwege schaarste op de arbeidsmarkt, zowel vast als inhuur, is het nog niet gelukt om 

hier capaciteit op in te zetten. 
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Opmerking: Er is gestart met een bezettingsgraadmeting van het parkeren in het 

oostelijk stadsdeel van centrum Medemblik. Maar enige jaren terug zijn deze 

onderzoeken er ook geweest. Waarom nu opnieuw? 

Antwoord In 2013 hebben we een bezettingsgraadmeting voor de stad Medemblik laten uitvoeren. 

De verkregen gegevens zijn gebruikt voor de ontwikkeling van het MAZ project. 

Voor het onderzoek naar een parkeervergunningstelsel in het oostelijk stadsdeel zijn de 

gegevens van 2013 verouderd en niet meer geschikt om als bron te gebruiken. 

Daarom hebben we besloten om een bezettingsgraadmeting met kentekenonderzoek te 

laten uitvoeren. Op basis van deze recente gegevens kunnen we uw raad adviseren over 

de te nemen verkeersmaatregelen en de mogelijkheden en risico’s voor het invoeren 

van een vergunningstelsel voor de oosthoek van Medemblik. 
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Opmerking: Bij de realisatie van het woonwijken in Midwoud is een stukje tekst 



 

 

weggevallen .Kunt u dit herstellen? 

 

Antwoord De uitwerking van het herinrichtingsplan voor de Ruige Weid in Midwoud is in 

voorbereiding. 
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Opmerking: Kunt u aangeven in hoeverre ook de corona-situatie de 

afvalverwerkingskosten heeft beïnvloed, als gevolg van meer afval huishoudens? 

Antwoord In totaal vielen de afvalverwerkingskosten voor gemeente Medemblik in 2020 € 282.000 
hoger uit dan begroot. Medemblik ontvangt € 70.000 van het rijk als compensatie voor 
deze hogere afvalverwerkingskosten. 
Er zijn twee oorzaken voor deze hogere afvalverwerkingskosten: 

-       Er werd meer huishoudelijk afval ingezameld. Mensen zijn meer thuis waardoor 
al hun afval thuis ontstaat. Het afval wat normaal bv op het werk, restaurant of 
dagje uit ontstaat, ontstaat tijdens een lockdown allemaal thuis. Ook werd er 
11% meer grof afval ingezameld: mensen gingen opruimen en verbouwen.  

-       Tijdens de coronacrisis waren de afvalverwerkingskosten hoger als gevolg van de 
druk op de Grondstoffenmarkt, bv: de textielvergoedingen vielen in 2020 40% 
lager uit, er was veel minder vraag naar harde kunststoffen, een wisselende 
papierprijs, maar aan de andere kant een hogere opbrengst voor metalen.  

In de jaarrapportage 2020 staat de impact van de coronacrisis uitgebreid omschreven 
(zie griffiemail 1 juli 2021). 
  
De eerste kwartaalrapportage van 2021 laat zien dat de afvalkosten nu zijn zoals 
begroot. 
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Opmerking: Kunt u het voordelig verschil op onderhoud openbare ruimte concreter 

maken qua oorzaken? 

Antwoord Vanwege een tekort aan capaciteit hebben we niet alle onderhoudswerkzaamheden 

kunnen aanbesteden en uitvoeren. 

 

 

 


